

BRAZIL

Fazenda Bom Sucesso Rota dos Tropeiros



Farm Information

Country: Brazil
Region: Manhuaçu, Minas Gerais
Altitude: 850 - 1100 masl.

Família Paixão is a third-generation coffee-growing family from Manhuaçu, Minas Gerais, cultivating coffee at 850–1,100 masl. The family grows Catucaí 785/15, Catucaí, and Mundo Novo, with harvesting taking place in June and July.

In 2025, the family made an important transition from traditional volume production to specialty coffee by establishing their own wet mill and focusing more strongly on quality and traceability. Their efforts have since received recognition through several competitions, including the Cup of Excellence, where they were finalists in 2017 and had a winning lot purchased for Shanghai. Today, Fazenda Cachoeira Alta combines generations of experience with a strong commitment to specialty coffee, with Luiz Paixão, Alexander's son, continuing the family's legacy.



Coffees

Round

Smooth

Dark chocolate

Nuts

Caramel

Variety: Catucaí 785/15, Catucaí, Mundo Novo

Processing: Natural

Grade: NY2/3 scr.15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de

BRASILIEN

Fazenda Bom Sucesso Rota dos Tropeiros

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land: Brasilien
Region: Manhuaçu, Minas Gerais
Anbauhöhe: 850- 1100 masl.

Die Família Paixão ist eine Kaffeefamilie in dritter Generation aus Manhuaçu, Minas Gerais, und baut Kaffee auf 850–1.100 m ü. M. an. Angebaut werden Catucaí 785/15, Catucaí und Mundo Novo, die Ernte findet im Juni und Juli statt.

Im Jahr 2025 vollzog die Familie den wichtigen Schritt von der traditionellen Mengenproduktion hin zu Spezialitätenkaffee und baute eine eigene Nassaufbereitungsanlage. Dadurch konnte sie sich stärker auf Qualität und Rückverfolgbarkeit konzentrieren. Ihre Arbeit wurde bei mehreren Wettbewerben ausgezeichnet, darunter der Cup of Excellence, bei dem die Familie 2017 Finalist war und ein Lot nach Shanghai verkauft wurde.

Heute verbindet die Fazenda Cachoeira Alta langjährige Erfahrung mit einem starken Fokus auf Spezialitätenkaffee. Luiz Paixão, der Sohn von Alexander, führt die Familientradition weiter und engagiert sich bereits aktiv im Qualitätsbereich.



Kaffees

Cremig

Samtig

Schokolade

Nüsse

Karamell

Varietäten: Catucaí 785/15, Catucaí, Mundo Novo

Aufbereitung: Natural

Grade: NY2/3 scr.15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de